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Bestyrelsesmøde d. 4.11.2019 
Kl. 17.00 -19.00  

 
Mødeleder: Marianne 

Afbud: Janni 
Fraværende:   
Referent: Jeanette 

 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden  

Godkendt 

 

2. Nyt fra formanden 

Opmærkspunkt omkring svar tid på AULA – husk at alle skal svare inden for nogle 

hverdage. 

Familie Cafeen – Der mangler reklame – skal Vi som skole gøre rekalme – Pia Uno 

plejer at gøre reklame på Båring Nyt. – Pia opfordres til fortsat at reklamere for 

familiecafe på det nye Aula og Båring nyt. 

 

 

3. AULA / meebook. Status. 

Orientering omkring punkter der kommer med i ny opdatering i uge 47.  

 

4. Bevægelsespolitik – Som led i en flerstrenget indsats, omkring ”Sund krop i 

bevægelse”, har byrådet i maj godkendt, at alle skoler sammen med skolebestyrelsen 

skal udarbejde en bevægelsespolitik med fokus på, at så mange elever som muligt 

bliver selvtransporterende. Politikken skal indeholde  forslag til, hvordan eleverne 

bliver selvtransporterende og bestyrelserne skal være kreativ ind i arbejdet med 

konkrete tiltag. 

 

Drøftelse af indhold og nedsættelse af skrivegruppe. 

 

Politik skal være færdig medio feb. 2020. 

Bevæglese til og fra skole. 

Landdistrikt skolerne, er mere udfordret af farlige veje mm. 

Det er en udfordring at der tidligere er arbejdet med sikker trafik til skole. 

Der mangler fodgænger felt,  cykelsti 

 

Hvordan får vi forælderne til at blive selvtransporterende – Gå eller cykle til skole. 

 

Udvalg til skrivegruppen:  Eva, Susanne og Lise 

 

Skolen kan opfordre forælderne til at bruge trafikveste og at forælderne ikke blokerer 

pakering mm. 
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Opfordring til at bruge elevrådet til, at lave en undersøgelse på hvor mange elever der 

er selv transpoternende 

 

5. Processen vedr. fælles ledelse. Status. 

Orientering om processen 

På skoleudvalgsmøde d. 10.december. 

Noget tid før bliver dagsorden for udvalgsmøde  offentliggjort. 

 

 

6. Valgperiode og forskudtevalg.  

 

Bestyrelsen skal forholde sig til valgperiodens længde 2, 3 eller 4 år. Og ligeledes om 

der skal afholeds forskudte valg, dvs. at halvdelen af bestyrelsen er på valg hver gang 

og perioderne lapper over hinanden.   

P.T. Er der forskudt valg og det er en valgperiode på 4 år. 

 

Det besluttes at vi fortsætter med :  

Der er forskudt valg hvert 2. år. 

En valgperiode på 4 år.  

 

Der er valg til foråret 2020 

 

7. Mødedatoer efter nytår. Vi aftale datoer, så husk jeres kalendere    

Næste møde er 16. december.  

 

Skoleleder laver oplæg til mødedatoer. - en gang om måneden. 

Hvis der er udvidet møder så er tiden:  kl. 17- 20  

 

8. Prioritering af punkter til senere møder.  

Den 16. december 17-20 

Beslutnig/evaluering af fælles ledelse med Nr. Åby. 

Oversigtslister til nye forældre, med udgangs i velkomstfolderen oversigt. 

Bevægelsespolitik 

 

I januar 2020 

Mobilpolitik i SFO og skole – Husk at sende bilag ud. 

Lukketider i SFO 

 
9. Nyt fra Ledelsen 

a. Børnehuset: (Signe): audit 

Ny special pædagog er ansat i distrikt 1 – En fast uge dag i børnehuset. 

Inklusionsvejlder er kommet godt i gang – en fast dag om ugen i børnehuset 
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Der ekstra brøn i forhold til gennemsnits nomering - 1,92 børneenhed mere.   

Ny ½ års pæd. studernede  starter i vuggestuen 1. december 

Forældremøde - 7. november. 

Valg til forældreråd – max 5 personer 

1. marts –Eva med op i tidlig sfo nogle timer om ugen. 

16 børn forventes  i tidlig sfo fra vores egen bhv. 
 

Opslag på facebook og billeder – der er behov for at revidere vores politik. 
Lige pt. Lægges der gruppebilleder op, hvor der ikke er genkendlige børn på. 

 
b. SFO: (Signe):  

Afholdt Halloween – Natur og teknologi blev brugt, da der er vandskade i 

kælderen. 

René er startet den 1. nov. 

Ida stopper den 1. december – Der findes løsing på dækning af hendes timer, 

som er fordelt på SFO og skole. 

 

c. Skolen: (Jeanette):  

AULA 

Julen – juleklippedag 29. nov  og lucia 13. dec 

PLF – på tværs af skoler / faglige fællesskaber 

Pædagogisk rådsmøde – børnesyn 

 

d. Medudvalg: (Helle) 

Trivselsmåling – 40 spørgsmål, hvoraf 10 er lokale. 

Resultetet bliver opgjort i henholdsvis skole/sfo del  og børnehus del. 

Medarbedejder fravær – intet at bemærke. 

 

10.Evt. 

 

 

Liste over punkter der skal prioriteres/tages op til debat/princip/beslutningspunkt: 

 

 

Børnehus: 

Synlig ledelse  

Oversigts liste til ”nye” forældre 

Frivillig ordning (Børnehus venner) 

 

Sfo: 

SFOens aktiviteter 

Oversigts liste til ”nye” forældre 
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Skole: 

Vikar forbrug m.m. 

Oversigts liste til ”nye” forældre 

 

 

Forbered gerne yderligere punkter der skal prioriteres og send dem til Marianne så kommer 

de på listen. 
 


